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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Mestská polícia, dneska bude  menovať náčelníka. Pán náčelník, ja už tretie volebné obdobie 
hovorím, žeby tu bola nejaká rajonizácia, žeby každý policajt, ako za dávnych čias, by mal 
nejaký rajón, kde by mal prehľad o tom rajóne. Kto ide na dovolenku, kto tam je, cudzí 
človek, počet psov a toto žeby mal ten policajt nejak v merku, žeby chodil, nie len. Teraz 
chodia, majú autá, pekne chodia, robia tí chlapci, nehovorím nič, väčšinou sú pred tou poštou. 
Hovorím, keby tie rajóny si dali nejak do šoru a čo nech urobia, počet psov, kto má psi. Tí 
ľudia majú, každý tam má psov, tam sú, sú tam firmy, ktoré majú, strážia tie areály a nikto 
neplatí tie dane. Pán primátor, tam utekajú tie peniaze. Pozrieť sa, počujte, máte tu psa, 
väčšinou vám povedia, ten pes není môj, to je registrovaný v Hradišťoch. Áno, v Hradišťoch 
je 5 €, ale ten pes je celoročne tuná. Ten policajt to bude vedieť, pôjde raz, druhýkrát, tretíkrát 
na prechádzku. Ja nechcem tých ľudí nejak strašiť, ale tu nechajú peniaze a potom sa ozývajú 
všelijaké hlasy, že koľko peňazí ide na mestský útulok, koľko tam je psov a skade sú psi 
a väčšinou tie psi pochádzajú z rómskej osady, kde tie psi nikomu nepatria. Aj to by trebalo 
nejak dať do šoru. Ja som to ako poslanec VÚC tiež interpeloval, ale tá interpelácia stále ide 
niekde preč a pred voľbami každý sa bojí do toho zabŕdnuť, lebo sú tam aktivisti, sú tam 
z jednej strany sú tam rómski aktivisti, z druhej strany sú ochrancovia zvierat a tie psi sa len 
množia, množia, nikto neplatí.  
 
 
PhDr. Čižmár: 
Mestská polícia, čo sa týka rajonizácie a rozdeľovania pre dané územia, trošku si predbehol 
to, čo asi aj plánoval uviesť pán Cabada pri predstavení. Ta rajonizácia sa reálne už deje, to 
znamená, mestskí policajti už sú prideľovaní pre určité územie a je to práve z toho dôvodu, 
aby ľudia častejšie prichádzali do kontaktu s rovnakými policajtmi, resp. takými, ktorí 
poznajú dané územie alebo v ňom žijú a poznajú aj ľudí v okolí a majú tým pádom možno 
z tohto pohľadu aj väčší rešpekt a úctu.  
Psi a evidencia, tento problém je dlhodobý. Ja si pamätám, že si ho už interpeloval aj počas 
minulých rokov. Vieme, že je to dlhodobá záležitosť, ale rieši sa priebežne, stále.  
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